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El Consell comarcal 
de la Selva nomena 
un nou secretari 
provisional 

DdeG 
Santa Coloma de Farners.— El 

Consel comarcal de la Selva va 
aprovar el nomenament de Jesús 
Ciuré I Petit, secretari de l'Ajunta
ment de Vidreres, com a nou secre
tari provisional d'aquesta institució. 
L'acord va prendre's amb els vots 
favorables de CiU, mentre que els 
consellers del PSC i del PCC varen 
votar en contra d'aquest nomena
ment. Eusebio Sànchez, únic repre
sentant del PCC, va votar en contra 
perquè «no estic d'acord amb 
aquesta forma de fer les coses, ja 
que tornem a caure en la provi-
sionalitat. Crec —afegí— que s'ha 
d'actuar amb més conseqüèn
cia». Els consellers del Partit dels 
Socialistes de Catalunya es van 
abstenir en la votació, excepte Jo
sep Sala, regidor de l'Ajuntament 
de Vidreres, que va votar en contra. 
Joan Arrú va dir que el PSC se'n va 
abstenir, «perquè advertim im
portants defectes en el procedi
ment de la contractació del se
cretari». També va demanar que la 
plaça de secretari fos fixa i no de 
caire provisional. En aquest sentit, 
Xavier Rosell, de CiU, va dir que 
«esperem que durant aquest any 
es. convoqui un concurs». Aques
ta provisionalitat ve donada pel fet 
de no poder deixar «inoperant la 
secretaria del consell, i sabem 
—continuà— que es necessita un 
secretari de primera». 

En aquest mateix ple, es va apro
var per unaminitat demanar al De
partament de Cultura de la Genera
litat una subvenció de tres milions 
de pessetes, que seran destinats al 
pla d 'ac tuac ió cul tura l de la 
comarca. 

L'Ajuntament de 
Ripoll es reuneix amb 
totes les 
associacions de 
veïns 

Ripoll.— L'alcalde de Ripoll va 
convocar els presidents de totes les 
associacions de veïns de la ciutat. 
L 'Ajuntament pretén celebrar 
aquestes reunions cada tres mesos, 
amb la finalitat de matenir-se en 
contacte directe amb les necessi
tats de cada barri i, a més, mante
nir-los informats de la política del 
Consistori. Amb aquests contac
tes, es vol aconseguir una més di
recta participació ciutadana. 

L'Ajuntament de 
Ripoll pren mesures 
per evitar les males 
olors de la paperera 
Riera 

Ripoll.— L'Ajuntament de Ripoll 
ha pres mesures per evitar les mo
lèsties provocades per les fortes 
pudors de la Paperera Riera, segons 
una nota emesa pel mateix Ajunta
ment. A principi de febrer, el cap 
local de sanitat va comprovar que 
les pudors no fossin perilloses per a 
la salut pública. Posteriorment, les 
regidories de sanitat i seguretat ciu
tadana van exigir una explicació a 
l'empresa responsable. Paperera 
Riera va dir que es va utilitzar un 
tram de l'antic col.lector que estava 
fora de servei des de feia molt 
temps, per motius de neteja i repa
ració d'un dipòsit. El pas de les 
primeres aigües va dissoldre els re
sidus abocats anteriorment en l'an-
tic col·lector, provocant la pudor. 

En la darrera reunió de la junta 
local de sanitat, es va informar que 
aquest fet no ha provocat cap pro
blema greu de tipus sanitari. 

El Parlament català ha rebutjat la pro
posta dels diputats socialistes gironins 
que deníianaven que la població de Cal
des de Malavella, que pertany actual
ment a la comarca de la Selva, s'adscri

vís al Gironès. L'Ajuntament de Caldes 
de Malavella ja havia demanat canviar 
de comarca i deixar de pertànyer a la 
Selva com es contempla en l'actual 
ordenació territorial catalana, l'elabo

ració de la qual es va basar en la divisió 
comarcal de 1936. A criteri del diputat 
de CiU Pere Casals, «existeix una reali
tat física que indica que Caldes de Ma
lavella pertany a la Selva». 

La proposta havia partit dels diputats socialistes gironins 

El Pariament rebutja que Caldes 
deixi la Selva per ser del Gironès 

DdeG 
Caldes de IVlalavella.— El Parla

ment de Catalunya no ha accep
tat la proposta presentada pels 
diputats del Partit dels Socialistes 
de Catalunya a les comarques gi
ronines que demanaven l'adscrip
ció de Caldes de Malavella a la 
comarca del Gironès. Aquesta lo
calitat pertany actualment a la 
comarca de la Selva i la proposta 
de canvi que ha estat rebutjada va 
ser presentada pel diputat socia
lista Arseni Gibert. 

El diputat per Convergència i 
Unió Pere Casals va explicar les 
raons per les quals CiU va votar 
en contra de la proposta socialis
ta. A criteri de Casals, existeixen 
dos grans motius. El primer d'a
quests és estrictament tècnico-
jurídic, «ja que amb la llei d'or
denació territorial es marcava 
un procediment que passava 
per la consulta als municipis 
per si estaven d'acord a pertà
nyer a la comarcaactual; si no 
hi estaven d'acord, la comissió 
de' delimitació territorial era la 
que havia de decidir en darrera 
instància», va apuntar el diputat 
de CiU. 

Quan Caldes de Malavella va 
sol.licitar el canvi de comarca, la 
comissió va decidir no traspassar 
la població al Gironès. A partir 
d'aquesta decisió, el municipi in
teressat, segons contempla la co-
misssió de delimitació territorial, 
ha de seguir una sèrie de meca
nismes a través del consell co
marcal. Segons Pere Casals, una 
proposició no de llei «no és el 
camí d'acord amb les lleis d'or
denació territorial, perquè Cal
des de Malavella marxi a una 

Pere Casals. A la dreta, aspecte de Caldes de Malavella. 

altra comarca». 
El diputat al Parlament de Cata

lunya per Convergència i Unió 
creu que en el pla de la Selva 
«existeix una realitat física que 
indica que Caldes pertany a la 
comarca de la Selva». Casals va 
afegir que l'argument segons el 
qual Caldes de Malavella es rela
ciona més amb les poblacions del 
Gironès «no és vàlid per una raó 

molt simple, ja que tots els mu
nicipis fronterers a comarques 
és lògic que es relacionin amb 
els de l'altra comarca». Cal tenir 
en compte també, va apuntar el 
diputat, «que les comarques pa
teixen del protagonisme de Gi
rona, que l'ha de tenir, però 
això no ha de ser motiu per 
despersonalitzar i desmembrar 
la comarca de la Selva». 

Pere Casals és partidari d'acon
seguir en primer lloc, «consoli
dar la personalitat que té la co
marca de la Selva, incloent-hi 
Caldes de Malavella». 

El diputat de CiU també creu 
que l'interès perquè Caldes canvfí 
de comarca «és més per raons 
polítiques de l'equip de govern 
que no pas per la voluntat del 
poble». 

Actualment mantenen contactes els propietaris amb Tempresa comercial 

Negocien reconvertir els apartaments de 
l'antic hotel Cap sa Sal en habitacions 

LLU Is POCH 
Begur.— Els més de cent aparta

ments ubicats a l'antic hotel Cap sa 
Sal de Begur es podrien reconvertir 
en habitacions hoteleres si prospe
ren les negociacions que mantenen 
els propietaris dels apartaments i 
l'empresa comercial Cap sa Sal, 
que vol posar novament en funcio
nament aquest hotel. Amb l'objec-
tiu de fer factible aquest canvi els 
promotors de la idea. Comercial 
Cap sa Sal, tenen previst fer una 
operació que rebrà el nom de 
«Time—Sharing», la qual consis
teix que els propietaris dels aparta
ments, bàsicament estrangers, ho 
continuen essent, però que només 
facin ús d'aquest una determinada 
època de l'any. 

La resta de mesos en els quals 
aquests propietaris no ocupessin 
els seus apartaments, els haurien 
de cedir a canvi d'una compensació 
econòmica, perquè l'empresa hote
lera que vol explotar el complex Cap 
sa Sal les pugui utilitzar com a habi
tacions de l'hotel. 

Amb la finalitat d'intentar arribar 

a un acord entre Comercial Cap sa 
Sal i els propietaris dels aparta
ments, l'alcalde de Begur, Carles 
Alsina, s'ha ofert com a part mitjan
cera atès que considera aquest pro
jecte «molt beneficiós per al 
poble». 

Cap sa Sal 

L'hotel Cap sa Sal va ser recon
vertit en un edifici d'apartaments 
l'any 1978 I actualment Comercial 
Cap sa Sal és propietària d'un quin
ze per cent de l'antic hotel, mentre 
que el vuitanta-cinc per cent restant 
els posseeix l'Associació de propie
taris dels apartaments. Tanmateix, 
el pla general d'urbanisme de la 
població de 1982 reconeixia aquest 
immoble en un règim d'apart-hotel, 
però, en el pla general de 1989, la 
comissió provincial d'urbanisme de 
Girona va declarar l'ús disconforme 
de les instal·lacions reconeixent-les 
únicament com d'ús hoteler. 

Segons Carles Alsina l'operació 
de «Time—Sharing» que es vol fer 
«nò afectarà» la disposició dicta-

Carles Alsina, alcalde de Begur. 

minada per la comissió provincial 
d'Urbanisme. 

Paral·lelament, l'alcalde de Be
gur considera que la comissió pro

vincial d'Urbanisme no hauria de 
posar «traves de cap tipus al pro
jecte», perquè l'ús comú és que les 
instal·lacions de l'hotel Cap sa Sal 
«tornin a funcionar i l'edifici no 
acabi convertint-se en una ruï
na». Tot i això, l'Ajuntament pensa 
donar suport al recurs que els pro
pietaris i Comercial Cap sa Sal han 
presentat contra aquesta disposi
ció. D'altra banda, l'Ajuntament i la 
promotora del projecte han projec
tat la construcció de vint-i-vuit no
ves habitacions sota el vial d'accés 
a l'antic hotel. 

L'Ajuntament de la localitat fins i 
tot va arribar a proposar la permuta 
amb uns terrenys de la zona verda 
que hi ha situada al Puig Rodó, a 
Aiguafreda, dintre del mateix terme 
municipal. Aquesta permuta va ser 
acceptada en un principi per la co
missió provincial d'Urbanisme que, 
per contra, va posar com a condició 

,que les habitacions es construïssin 
en un altre indret dins el mateix 
complex format per l'hotel Cap sa 
Sal. 
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